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 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 3 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  25 жовтня  2016 року                                                              м.Житомир 

15-00 год 

 

Всього членів комісій – 5. 

Присутні - 3:  Давидов А.В., Мусійчук Р.М., Загладько В.М.  

Відсутні -2: Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. 

У роботі комісії взяли участь: 
1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Микитюк Сергій Михайлович – голова райдержадміністрації 

3. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради 

     4. Гуленко Євгенія Євгенівна - начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення Житомирської 

райдержадміністрації 

     5.Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

     6. Корж Зоя Віталіївна – доцент кафедри екологічної безпеки та економіки 

природокористування Житомирського національного агроекологічного 

університету 

      7. Працівники виконавчого апарату районної ради 

  8. Представники засобів масової інформації 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 3 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 
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СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проектом порядку денного засідання. 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії: 

 

1. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Зубу А.М. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії 

 

2. Про внесення змін до Регламенту районної ради 7 скликання. 

 Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого  апарату районної ради 

 

3. Про районну Програму поводження з твердими побутовими відходами 

на період 2017 – 2021 років. 

 Інформує: Корж Зоя Віталіївна – доцент кафедри екологічної безпеки 

та економіки природокористування Житомирського національного 

агроекологічного університету  

 

4. Про стан готовності об’єктів комунальної власності та житлово-

комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

5. Про стан виконання Програми фінансування робіт з будівництва, 

реконструкції, ремонту та утримання автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення у Житомирському районі на 2016-2020 

роки та затвердження Програми у новій редакції. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

6. Про внесення змін і доповнень до районної Програми стимулювання 

населення, ОСББ,  ЖБК  Житомирського району щодо ефективного 

використання  енергетичних ресурсів та енергозбереження  на 2015-2018 

роки. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

7. Різне. 
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Результати голосування: 

 «За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В.  голову постійної комісії, щодо регламенту 

роботи комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити регламент роботи  комісії: з усіх питань порядку 

денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному, для виступів, пропозицій 

-  до 5 хвилин,  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

 «За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно 

Регламент засідання затверджено 

 
 

1.СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин 

Житомирського району» Зубу А.М. 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної комісії 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати присвоїти на сесії 

районної ради Зубу Анатолію Михайловичу звання «Почесний громадянин 

Житомирського району». 

Результати голосування: 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Регламенту районної ради 7 скликання. 

 Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого  апарату районної ради 

  

 Зазначила, що для автоматизації проведення сесій районної ради 

планується запровадити  програмно-апаратний комплекс електронної 

системи поіменного голосування «Рада  Голос», яка дасть змогу більш 
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ефективно та оперативно організовувати роботу районної ради при ухваленні 

рішень та полегшити лічильній комісії підрахунок голосів під час 

проведення відкритого поіменного голосування. Розповіла про функції даної 

системи електронного голосування, коротко охарактеризувала її технічні 

можливості. 

 

ВИСТУПИЛИ: Мусійчук Р.М., депутат районної ради, запитав як 

називається фірма, яка буде здійснювати супровід  електронного голосування 

та чи буде контроль за «кнопкодавством». 

 Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, відповіла що ці послуги пропонує ТОВ «Софт-Лінк-Україна». 

Діяльність цієї фірми є сертифікованою, а контроль за прийняттям рішень – 

це свідомість кожного депутата. 

  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про районну Програму поводження з твердими побутовими 

відходами на період 2017 – 2021 років. 

 Інформує: Корж Зоя Віталіївна – доцент кафедри екологічної безпеки 

та економіки природокористування Житомирського національного 

агроекологічного університету  

 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, запитав про 

наявність технічних паспортів на міні-заводи та мобільні установки з 

утилізації твердих побутових відходів та їх вартість.  

Корж З.В., доцент кафедри екологічної безпеки та економіки 

природокористування Житомирського національного агроекологічного 

університету, відповіла, що ціна залежить від комплектації та потужності 

установки  і розробляється індивідуально для кожного замовника. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, вніс пропозицію у п.2.1, 

2.2 заходів програми не конкретизувати територію, де буде побудовано 

полігон ТПВ, та відповідальних виконавців і відповідно замінити  словами 

«на території Житомирського району» та «Селищна, сільські ради, 

райдержадміністрація». 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати погодити даний проект рішення та Програми  

з урахуванням внесених пропозицій та рекомендувати її на затвердження 

сесії районної ради. 
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«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

4. СЛУХАЛИ: Про стан готовності об’єктів комунальної власності та 

житлово-комунального господарства до роботи в осінньо-зимовий період. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

Повідомила, що всі об’єкти  готові до опалювального сезону, існує 

лише проблема по В.Пічській сільській раді з опаленням школи. За 

результатами тендерних торгів на постачання тепла переможцем  у грудні 

минулого року було визнано  ПП «Катарг» і з ним було заключено договір. 

Проте в результаті закінчення терміну оренди котельні даним підприємством, 

і заключення нового договору вже з іншим підприємством: КП «Управління 

житлом, експлуатація інфраструктури, забезпечення» виникли певні 

проблеми. Оскільки нове підприємство, яке взяло в оренду котельню, немає 

всіх дозвільних документів на теплопостачання, і не уклало договір з 

відділом освіти на теплопостачання. На даний час  новоутвореному 

підприємству доручено привести у відповідність всю дозвільну та тендерну 

документацію для участі в торгах. 

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні взяли участь: Давидов А.В., голова 

постійної комісії, Загладько В.М., депутат районної ради, Микитюк С.М., 

голова райдержадміністрації. 

ВИРІШИЛИ: Взяти інформацію про стан готовності об’єктів комунальної 

власності та житлово-комунального господарства до роботи в осінньо-

зимовий період до відома. 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

5. СЛУХАЛИ: Про стан виконання Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення у Житомирському районі на 

2016-2020 роки та затвердження Програми у новій редакції. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

(Текст інформації додається до протоколу) 

ВИСТУПИЛИ: Мусійчук Р.М., депутат районної ради, який запитав чи 

закладено у проектно-кошторисну документацію поточного чи капітального  
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ремонту доріг облаштування узбіч і що вміщує поняття «капітальний ремонт 

дороги». 

Гуленко Є.Є., начальник відділу житлово-комунального господарства 

та цивільного захисту населення райдержадміністрації, відповіла, що 

розподіл по видах ремонтних робіт проводиться по їх вартості: до 200 тис. 

грн. – це поточний ремонт, а більше 200 тис. грн. - капітальний. А щодо 

узбіч, то необхідно дивитись технічну документацію по кожному об’єкту. 

 

Результати голосування за те, щоб взяти дану інформацію до відома та 

рекомендувати погодити даний проект рішення та Програми та 

рекомендувати її на затвердження сесії районної ради. 

«За» - 2. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято  

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення не прийнято. 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін і доповнень до районної Програми 

стимулювання населення, ОСББ,  ЖБК  Житомирського району щодо 

ефективного використання  енергетичних ресурсів та енергозбереження  на 

2015-2018 роки. 

 Інформує: Гуленко Євгенія Євгенівна – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

Зазначила, що даним проектом рішення пропонується внести зміни до 

Програми в частині розширення переліку категорій людей, які б могли 

скористатися коштами з районного бюджету на відшкодування частини 

кредиту на впровадження енергозберігаючих заходів. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

 

«За» - 3. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

 

       Засідання комісії головуючим оголошено закритим.  

 

                                                                   

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Заступник голови комісії                                                       В.М. Загладько 


